
 
 

30. april 2013 

 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 
Hvornår agter man at øge hellefiskekvoten til de fartøjer der har en for lille hellefiskekvote? 
(Hans Enoksen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Under valgkampen til Inatsisartutvalget, havde vi fra Siumut klare tilkendegivelser om, at vi ville 
arbejde for at forhøje hellefiskekvoten til de fartøjer som har fået en lille kvote. 
 
Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 


